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Beretningen	for	det	forløbne	år	giver	anledning	6l	refleksion	og	et	6lbageblik	på	året,	der	er	gået.			

Det	lader	6l	at	vi	er	kommet	ro>e	problemet	6l	livs.	Vi	oplever	i	hvert	fald	ikke	henvendelser	fra	jer	
medlemmer	omkring	udfordringer	med	de	små	skadedyr.	Skulle	nogen	medlemmer	være	plaget	af	ro>er,	så	
opfordres	alle	med	ro>eproblemer	om	at	re>e	henvendelse	6l	Rødovre	Kommune	så	vi	kan	komme	
problemet	6l	livs	med	det	samme.	Der	henvises	fortsat	6l	vores	hjemmeside,	hvor	der	er	lavet	et	kort	med	
oversigt	over	kloakne>et,	og	hvor	placeringen	af	fælder	og	ro>espærre	er	markeret.	I	den	forbindelse	husk	
at	6lmelde	jer	forenings	nyhedsbrev.		

Containerpladsen	har	igen	i	år	været	genstand	for	dialog.	Som	6dligere	nævnt	har	Rødovre	Kommune	
bestemt	placering	af	containeren,	hvis	vi	fortsat	ønsker	at	opretholde	denne	ordning.	Vi	har	i	Bestyrelsen	
ved	flere	lejligheder	drøKet	alterna6ve	placeringsforslag	med	Rødovre	Kommune	uden	held,	da	vi	ved,	at	
udsynet	6l	Containeren	ikke	al6d	er	lige	kønt	–	slet	ikke	ved	eKerårs6d,	hvor	bladene	falder	af	træerne.	
Bestyrelsen	har	eKer	flere	henvendelser	fra	medlemmerne	valgt	at	kigge	nærmere	på,	hvorledes	vi	kan	
forskønne	området	omkring	containeren.	Således	at	containeren	bliver	mindre	synlig,	I	den	forbindelse	vil	vi	
senere	i	dag	åbne	for	en	forhåbentlig	posi6v	og	spændende	debat	herom.	

Bestyrelsen	vil	i	løbet	af	eKeråret	6lplante	ud	dødede	huller	i	vores	fælleshække	rundt	om	i	foreningen,	
således	at	vi	får	en	grøn	afskærmning	6l	naboerne	omkring	os.	Det	vil	passe	rig6g	godt	ind	i	vores	grønne	
område.	Der	vil	blive	plantet	tjørn	og	liguster	hæk.		

Året	bød	også	på	en	fælles	arbejdsdag	i	flot	solskinsvejr	med	bl.a.	klipning	af	hække,	rivning	og	fordeling	af	
over	12	tons	ærtesten	på	foreningens	gangs6er	og	den	store	P-plads.	Der	var	mange	hjælpende	hænder	
både	fra	børn	og	voksne,	der	lagde	kræKerne	i.	EKerfølgende	kunne	vi	sammen	nyde	grillede	pølser	og	
drikkevare.	Fra	bestyrelsen	skal	der	igen	i	år	lyde	en	stor	tak	for	alles	indsats,	og	vi	håber	selvfølgelig	på	at	se	
endnu	flere	parceller	næste	år.	

Bestyrelsen	vil	i	denne	forbindelse	godt	opfordre	alle	medlemmerne	6l	at	vedligeholde	deres	grønne	
områder,	der	grænser	ud	mod	fællesarealer:	klippe	hække,	slå	græs,	Serne	ukrudt	mv.,	så	vi	i	fællesskab	kan	
holde	vores	områder	pæne	og	vedligeholdte,	således,	at	vi	alle	kan	færdes	i	området	og	nyde	synet	af	en	
a>rak6v	ejerforening.	

Sidst	men	ikke	mindst,	vil	bestyrelsen	beny>e	lejligheden	6l	at	takke	for	året,	der	er	gået,	og	sige	
velkommen	6l	de	nye	medlemmer	som	vi	heldigvis	løbende	for	nye	af.	

Med	de	bedste	hilsner	og	på	vegne	af	bestyrelsen.		

Jakob	Sjøl,	Formand.


